
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Kaliště konaného dne 16.4.2008. 

Zasedání obecního zastupitelstva zahájil v 18,00hod.starosta. Uvítal přítomné, jako 
ověřovatele dnešního zápisu určuje p.Kaláška. Přítomni jsou všichni členové zastupitelstva. 

Místostarosta Jindřich Kučera seznamuje se zápisem z veřejného zasedání, které se 
konalo 2.4.2008. Připomínky k zápisu nejsou, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

- Na KÚ bude 16.5.2008 porada k problematice výkonu přenesené správy na úseku 
evidence obyvatel. 

- Dne 28.4.2008 bude v Horní Cerekvi koordinace drážní osobní dopravy .Účastníci 
mohou uplatňovat připomínky ke spojům. 

- Pozemek 1211/20 bude od pozemkového fondu převeden bezúplatně na obec. 
Pozemek 24/2, o který jsme žádali, převedl pozemkový fond na Státní statek Jeneč, kam 
musíme zaslat žádost. 

- Dne 29.4.2008 bude v Telči na Mě.úřadu jednání k územnímu plánu Panských 
Dubenek. 

- Po informaci na školském úřadu budeme do konce školního roku muset připravit 
výběrové řízení na ředitele naší základní školy. 

- Ředitelka ZŠ nabízí nepotřebné židličky a stolky, které jsou uloženy na půdě školy 
k odprodeji případným zájemcům. Cenu dětskéžidličky navrhuje 5,.Kč, cenu stolku 10,-Kč. 

- Ing.arch. Vacek by měl předat do konce dubna potřebné doklady k územnímu plánu. 
- Došly rozbory vypouštěných odpadních vod. 

V diskuzi informuje místostarosta , že byla s pracovníky SÚS Jihlava provedena 
prohlídka navrhované opravy místních komunikaci. Upřesnění bude vč.nabídky 
provedeno po 20.květnu. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje navrhovanou cenu židliček a stolků dle návrhu 
ředitelky školy. 

Závěrem poděkoval stasrosta všem za účast a zasedání ukončil. 


